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ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ
Ж  ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

Председател на ВТОбС

Велико Търново

До: г-н  Даниел Панов

Кмет на Обидна 

Велико Търново

П И Т А Н Е

От Валерия Дончева, Петко Тюфекчиев, Стоян Витанов, общи

съветници от групата на БСП ^

Относно: Реализиране инсталация за преработка на отпадъци във Велико 

Търново.

Уважаеми г-н Панов,

Подобно питане Ви зададохме в началото на 2016 г. - вх.№ 352/ 

10.02. То бе мотивирано стри основания.

1. Медийният апломб, с който бе лансирано изграждането на 

площадка и инсталация за преработка на отпадъци в местността 

„Стубела" край село Шереметя. Става въпрос за инвестиционно 

намерение на „Топлофикация ВТ" за 40 милиона лева с краен 

резултат 200 нови работни места, намаляване такса битови 

отпадъци и преференциални цени на парното.

2. Противоречивите заглавия в един и същи ден в два местни

ежедневника: едното „ Инсталация за отпадъци ще топли старата



* »I
столица", другото -  „Заводът за боклук за 40 милиона лева край 

Велико Търново" потъна в мъгла"".

3. Твърдение на представител на администрацията, ч е : „ Ние сме 

длъжни да финализираме процедурата, ако от „Топлофикация 

ВТ" не искат да реализират проекта, много бързо ще се намери на 

кого да продадем терена.

Тогава отговорът Ви бе в четири части: изброяване на процедури, 

нищо по същество на отправените два въпроса в питането, " 

назидателен съвет да не четем вестници и очакване окончателно 

решение на МЗХ за промяна предназначението на земята.

Уважаеми господин Панов,

Днес реализацията на шумно лансираните преди близо 5 години 

намерения  ̂особено актуална -  повишиха се и се повишаватцените 

на всички енергоизточници, вкл. и водата, неясноти относно 

механизма за определяне такса битови отпадъци в съответствие с 

приетите законодателни промени. Това ни дава основание да 

повторим буквално зададените преди 29 месеца въпроси:

Първо: Ще се изгражда ли инсталация преработка на отпадъци, 

която да топли старата столица, да поевтинее парното и да намали 

такса смет, както бе обещано?

Второ: Ако от "Топлофикация ВТ" наистина са се отказали от 

реализацията на- проекта, ясно ли е вече на кого „много бързо да 
продадем терена", както преди време Ваш служител публично е 

заявил? Има ли яснота при какви условия и параметри ще се случи 

това?



И ощ е: Получено ли е окончателно решение на МЗХ за промяна 

предназначението на земята?

Настояваме да отговорите на зададените въпроси така пунктуално, 

както са зададени, устно, с писмен вариант!

П юли 2018 г. 

Велико Търново
)
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С уважение:

Валерия Дончев 

Петко Тюфекчш 

Стоян Витанов:


